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Møteprotokoll
for

Eldrerådet

Møtedato: 23.08.2022
Møtestad: Heradsstyretsalen
Møtetid: kl. 13:00 - 15:00

Fellesmøte med råd for menneske med nedsett funksjonsevne

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Vigdis Fossheim Medlem
Esther Halland Medlem

 
 

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Asbjørg Ågotnes Utvalsleiar
Jarle Hanstveit Medlem
Ove Kleiveland Nestleiar
Bjarte Hammer Aarland KRF Medlem

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: politisk-adm.sekretariat
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Sakliste

Saknr Tittel
      

016/22 Godkjenning av innkalling og sakliste

017/22 Godkjenning av møtebok

018/22 Referatsaker og meldingar

019/22 Innspel til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet

020/22 Innspel til oppstart av reguleringsplan for Helldal småbåthamn og strandsone, G/Bnr. 
86/5, PlanID 46302022001

021/22 Høyringsinnspel til planprogram for regional plan for senterstruktur og berekraftige 
lokalsamfunn

022/22 Andre saker/spørsmål
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Med berre 2 frammøtte medlemmar var ikkje rådet vedtaksdyktig jf. kommunelova §11-9. Utkast til 
protokoll er difor sendt ut for godkjenning av dei andre representantane før vedtaka vert endeleg og 
rådet sine innspel vert send vidare. Protokollen vert også sendt ut for formell godkjenning i neste 
møte.

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

016/22: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
23.08.2022 ELDRERÅDET

Leiar for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne meldt inn ein sak om oppdatering i saka om 
"pasientreiser" til slutten av møte.

ELD - 016/22 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

017/22: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møteprotokoll frå    vert godkjend.

  
  
23.08.2022 ELDRERÅDET

Det var ingen merknader til møtebok

ELD - 017/22 VEDTAK:

Møteprotokoll frå 25.04.2022 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

018/22: Referatsaker og meldingar

Rådmannen sitt framlegg:
"Referatsakene vert tekne til vitande."
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23.08.2022 ELDRERÅDET

Det var ingen merknader til referatsakene

ELD - 018/22 VEDTAK:

Referatsakene vert tekne til vitande.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

019/22: Innspel til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg i denne saka

  
  
23.08.2022 ELDRERÅDET

Rådet gjorde slikt fellesframlegg:
"Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av eitkvart tiltak. 
Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som både vert sett opp på 
dei mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg 
for alle.

Rådet ønskjer også at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen."

Framlegget vart samrøystes vedteke.

ELD - 019/22 VEDTAK:

Prinsippet om universal utforming må vere tilstades ved utarbeiding av eitkvart tiltak.

Rådet vil spele inn at "gapahuk" er eit veldig populært og enkelt tiltak som gir god effekt og 
motivasjon til fysisk aktivitet. Rådet ønskjer at det vert sett opp gapahuker som både vert sett opp på 
dei mest brukte stiane både "høgt og lavt", men først og fremst på dei stiane som er lett tilgjengeleg 
for alle.

Rådet ønskjer også at det vert sett opp enda ein dagsturhytte, eller tilsvarande, som vert lettare 
tilgjengeleg for alle.



5

Det må vere bra med parkeringsmoglegheitar på turområdene i kommunen

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

020/22: Innspel til oppstart av reguleringsplan for Helldal småbåthamn og strandsone, 
G/Bnr. 86/5, PlanID 46302022001

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i denne saka

  
  
23.08.2022 ELDRERÅDET

Rådet gjorde slikt fellesframlegg:
"Rådet meinar at det bør gjerast noko med vegen som pr. i dag er veldig smal. Det bør til eit 
minimum verte fleire møteplassar.

Det står i planen at det er tenkt å byggje ein mindre parkeringsplass. Rådet vil rå til at det vert laga 
ein parkeringsplass for minimum 20 bilar, eks. handikapp-parkering.

Rådet vil spille inn at det under "planområdet" andre avsnitt står: "ynskje om å leggje til rette for 
universell tilkomst". Det SKAL vere universell utforming iht til lov, dette skal ikke vere noko "ynskje" 
eller vurdering."

Framlegget vert samrøystes vedteke

ELD - 020/22 VEDTAK:

Rådet meinar at det bør noko med vegen som pr i dag er veldig smal. Det bør til eit minimum vere 
fleire møteplassar.

Det står at planen er å byggje ein mindre parkeringsplass. Rådet vil rå til at det vert laga ein 
parkeringsplass for minimum 20 bilar, eks. handikapp-parkering.

Rådet vil spille inn at det under "planområdet" andre avsnitt står: "ynskje om å leggje til rette for 
universell tilkomst". Det SKAL vere universell utforming iht til lov, dette skal ikke vere noko "ynskje" 
eller vurdering.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

021/22: Høyringsinnspel til planprogram for regional plan for senterstruktur og 
berekraftige lokalsamfunn

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: Høyringsinnspelet vert vedteke slik det ligg føre.
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23.08.2022 ELDRERÅDET

Rådet gjorde slikt fellesframlegg:
"Rådet vil spele inn viktigheita av å hugse på og teke omsyn til universell utforming i alle planar og 
alle utbyggingar"

Framlegget vert samrøystes vedteke.

ELD - 021/22 VEDTAK:

Rådet vil spele inn viktigheita av å hugse på og teke omsyn til universell utforming i alle planar og alle 
utbyggingar

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

022/22: Andre saker/spørsmål

 
23.08.2022 ELDRERÅDET

Leiar for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne tok opp sak om pasientreiser. Skal vi ta eit 
møte med Helse-Bergen no eller skal vi vente litt?

Rådet vart einig om at ein venter litt før ein ber om eit nytt møte med Helse-Bergen.

ELD - 022/22 VEDTAK:

Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Til å skriva under møteprotokollen vart desse valde: Vigdis Fossheim og Esther Halland

Lonevåg, 23.08.2022

  Runar Ludvigsen 
  Sekretær
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